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Sak Gjennomgang Konklusjon/oppfølging 

Sak 1/15 

 

 

 

Sak 2/15 

 

Innkalling og dagsorden 

En sak meldt til eventuelt. Forøvrig 

ingen merknader.  

 

Referat fra forrige møte  
Ingen merknader 

 

Godkjent 

 

 

 

Godkjent 

DRØFTINGSSAKER  

Sak 3/15 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 4/15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Virksomhetsrapportering 3. tertial 

2014 

Det rapporteres kontroll på sentrale 

områder til tross for enkelte 

utfordringer, jfr risikobilde. Etter at 

rapporten ble avgitt har risikoen økt i 

spørsmålet om mva-pliktig aktivitet 

mellom UiO og OUS.  

 

Årsplan 2015 – 2017, budsjett 2015 og 

Langtidsbudsjett 2015 – 2018 

Underskudd på ca 2,5 mill kroner i 

2014, korrigert for bundne midler. 

Akkumulert underskudd øker til ca 5 

mill kroner i langtidsperioden. 

Lønnskostnader forventes noe redusert i 

perioden gitt forutsetning om svak 

reduksjon i antall teknisk-administrative 

årsverk (forutsetning ved innføring av 

driftsmidler til vitenskapelig ansatte i 

toppstillinger) 

 

Redegjørelsen tas til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redegjørelsen tas til orientering 
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Sak 5/15 

 

Spørsmål om konsekvenser for Klinmed 

av underskudd på IMB: 

fordelingsmodellen baserer seg på 

aktivitet. Dyrestallen ved IMB er et 

separat problem som så langt ikke kan 

sies å ha påvirket fordelingen mellom 

instituttene.  

 

Fortsatt ulikhet i tildeling for 

stipendiater mellom Klinmed og de 

andre instituttene. 

 

Forskningsstøtte må bli mer synlig på 

UiO for å stimulere til plassering av 

prosjekter her. 

 

Hanne F Harbo skal etablere en 

ressursgruppe for forskningsstøtte på 

instituttnivå. 

 

Evaluering av Klinmeds organisering 

Det opprettes styringsgruppe, 

prosjektgruppe og tre arbeidsgrupper. 

Tilstrebes bred representasjon i 

arbeidsgruppene som skal levere sin 

rapport innen 1. juni. Prosjektgruppen 

behandler innspill fra arbeidsgruppene 

og sender ut sak på høring i 

september/oktober. Instituttrådet 

behandler eventuelle forslag til tiltak i 

sitt novembermøte. Forslag til mandat 

for arbeidsgruppene var sendt ut. 

 

Klargjøres at  

- instituttleder er oppdragsgiver, ikke 

fakultetet 

- det ikke er klinmeds 

samfunnsoppdrag eller vekting 

mellom forskning og undervisning 

som skal evalueres, men Klinmeds 

organisering 

- det er ikke innhold i studieplanene 

som skal evalueres i denne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redegjørelsen tas til orientering. 

 

Mandatet utvides slik at vurderingen av 

omfang og kvalitet av administrative 

ressurser også omfatter 

forskningsadministrasjon  
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sammenheng 

- arbeidet vil bli søkt gjort kjent for 

alle ansatte slik at de kan gi innspill 

til arbeidsgruppene 

- det vurderes mest hensiktsmessig 

med en prosess som angitt fremfor 

åpne spørsmål til hele 

organisasjonen 

-  evalueringen gjennomføres 

uavhengig av 

organisasjonsgjennomgangen ved 

OUS 

- tidsfristene må kunne vurderes ved 

behov, men samtidig et poeng at 

prosessen er håndterlig og ikke 

gjøres for stor 

ORIENTERINGSSAKER  

Sak 6/15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 7/15 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nye normer for undervisning og 

arbeidstid – implementering 

- nye normer for undervisning og 

redusert arbeidstid for II’er stillinger 

kan sammen med endringer som 

følge av Oslo 2014 medføre behov 

for å justere kapasitet mellom ulike 

fagområder 

- påpekes at kvinner i toppstillinger 

kan få uforholdsmessig stor 

belastning fra bedømmelse av 

doktorgrader og at slik bedømmelse 

burde gitt mer synlig uttelling 

- undervisningsbelastning og 

forskningsaktivitet må sees i 

sammenheng på individnivå  

 

Økonomisk samhandling UiO/OUS, 

mva-problematikk 

Spørsmålet har oppstått i tilknytning til 

dyrestallene men gjelder antakelig flere 

områder. Felles aktivitet som er 

avtalefestet, er ikke mva-pliktig. 

Aktivitet som ikke er avtalefestet er 

mva-pliktig. Fakultetet skal invitere 

ansvarlige ved OUS til møte for å 

Gjennomgangen tas til orientering 
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Sak 8/15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 9/15 

avklare saken og finne løsninger. 

 

Introduksjonsprogram for nyansatte 

Heidi Falch-Ecklund presenterte 

introduksjonsprogrammet som bl a 

omfatter 2,5 timers velkomstmøte med 

instituttadministrasjonen. Programmet 

har fått god mottakelse og forventes å 

bidra til økt UiO-tilhørighet. Vurderes 

mulige tilbud også til eksisterende 

ansatte for å øke kunnskapen om 

instituttet.  

 

Sykefraværsprosjektet 

Thoril Kristiansen presenterte prosjektet 

for styrket sykefraværsoppfølging. 

Prosjektgruppen vil møte alle ledere ved 

Klinmed for å klargjøre deres ansvar og 

informere om mulig bistand fra 

personalseksjonen. Samarbeid med 

sykehusene er spesielt viktig når ansatte 

er i kombinerte stillinger.   

 

Ulik policy i sykehus og universitet for 

ansatte som er sykmeldt over ett år kan 

være problematisk.  

 

 

Gjennomgangen tas til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gjennomgangen tas til orientering 

 

EVENTUELT  

Sak 10/15 Eventuelt 

Finn Olav Levy spør etter begrunnelse 

for instituttets rangering av søknader 

om forskningsinfrastrukturmidler. 

Instituttleder redegjør for instituttets 

vurdering: Legger forskningsleders 

rangering fra den enkelte klinikk til 

grunn – skal mye til at denne blir 

overprøvd. Så må det på instituttnivå 

gjøres en helthetsvurdering som også 

inkluderer omfanget av forskning i den 

enkelte klinikk, tidligere års tildelinger 

til de ulike klinikker mv. I 

oversendelsen til fakultetet er det 

henvist til følgende kriterier for 

instituttets rangering: 
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- Forskningsleders faglige vurdering 

og rangering  

- Sambruksmuligheter for utstyret  

- Miljøenes mulighet til å benytte 
utstyret for å tiltrekke seg flere 
eksterne midler  

- Universitetsfunksjoner i form av 
SFFer og etablerte kjernefasiliteter 

- Tidligere års tildeling til de ulike 
klinikker  

Alle mottatte søknader – også de som 
ikke ble rangert fra instituttets side – 
ble oversendt fakultetet. 


